
Protokoll från KarlEkons Styrelsemöte 2024-02-20
Plats: CAPS
Närvarande: Annie Petersson, Eleonora Eriksson, Hussein Abbud, Simon Becker, Leo
Westman, Emilie Dahlgren, Johanna Larsson, Filip Backma, Hannes Bladh, Julius
Augustsson, Nora Johannesson och Yasmin Ali

Icke närvarande: ingen

Närvarande utan rösträtt: ingen
___________________________________________________________________________

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Annie Petersson öppnar mötet kl. 17:17

§ 2 Val av mötesordförande

Till mötesordförande valdes Annie Petersson

§ 3 Val av sekreterare

Till sekreterare valdes Johanna Larsson

§ 4 Val av justeringsperson

Till justerare valdes Leo Westman

§ 5 Fastställande av dagordningen

Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen.

§ 6 Föregående protokoll

Godkännande av föregående protokoll.

§ 7 Dagordning

7.1 information från ordförandemötet

Annie och Hannes var på ordförandemöte förra veckan och delar med sig av informationen.

De har bland annat infört inkluderingsambassadör. 6-7 mars är det kau-dagarna där en ovve

bland annat ska visas. Kau-dagarna är en dag för blivande studenter.



10 april är det engagemangsmässa (10-14). Nytt samarbete med K12. O'Learys har öppet på

onsdagar med gratis aktiviteter efter 21.00.

7.2 Vårbalen 2024

Annie berättar om ett möte med Vårbalens projektgrupp. Annie, Filip och Hannes

var på möte. Examensbalen kommer hållas av en projektgrupp, en finsittning den 24

maj, på Karlstad CCC.

7.3 Möte med handelshögskolan

Annie och Yasmin lyfter att vi bör bestämma ett datum och en tid för möte med

Handelshögskolan angående feedback om utbildningen och för att ge svar på dålig

försäljningsnärvaro. Vi diskuterar svaret vi fick på vårat mail. Diskussion gällande att

vi vill ha ett seriöst möte för att kunna förbättra våra studier med några

representanter från nationalekonomi och några från företagsekonomi samt

programledaren och inte ett nytt försök till programråd då det inte verkar fungera.

7.4 ansökan till generalposten

Annie informerar om att vi ska öppna upp ansökan för generalposten inför

introduktionen ht24. Det kommer vara en öppen ansökan i 2 veckor.

7.5 Verksamhetsplanen och årsbudget för 2024

Filip och Annie berättar om verksamhetsplanen och årsbudgeten för år 2024.

Verksamhetsplanen ligger på Karlekons hemsida.

mötet ajourneras 18.19

mötet upptas 18.30

7.6 SERO och projektansökningar

Annie berättar hur SERO tänker kring projektansökningar och vad vi kan/får göra.

SERO använder en prioriteringslista när det kommer till att ge projektstöd och vad

den innebär.



7.7 Canvas Pro till marknadsföring

Simon yrkar på att köpa in en årsprenumeration på canvas pro, för 119,99 dollar

vilket motsvarar 1262,93 kronor. Eftersom det öppnar upp möjligheten att utveckla

marknadsföringen på våra sociala plattformar. Köper man in Canvas pro så kan det

användas på olika håll.

Styrelsen går till beslut att bifalla Simons yrkande.

Styrelsen beslutar att bifalla Simons yrkande

7.8 pingisbord

Nora berättar om att hon vill köpa in ett pingisbord till CAPS och undrar hur Karlekon ställer

sig till att bidra till det. Återstår och se.

(Ideér om alkoholfria dags-evenemang på CAPS diskuteras. Styrelsen och våra utskott bör gå

till CAPS med jämna mellanrum för att uppmuntra våra medlemmar i CAPS att komma på

fler event). Tankar gällande en pluggstuga någon dag i månaden).

7.9 sexmästarmöte

Emilie och Nora informerar om föregående sexmästarmöte. Event på O'Learys osv som togs

upp på ordförande mötet.

mötet ajourneras 19:41

mötet återupptas 19:51

7.10 budget ovvesittning

Emilie berättar om sin budget till ovvefesten och vill yrka in den. Biljettpriset är 90 kr/st.

Emilie yrkar in budgeten för ovvesittningen vt24.

Styrelsen går till beslut att bifalla Emilies yrkande.

Styrelsen beslutar att bifalla Emilies yrkande

7.11 utfall budget introduktionen vt24

Annie berättar om utfallet gällande budgeten för introduktionen vt24.



7.12 utskottströjor idrott

Hussein vill införskaffa utskottströjor och yrkar in utskottströjor för 1200 kronor.

Styrelsen går till beslut att bifalla Husseins yrkande.

Styrelsen beslutar att bifalla Husseins yrkande

§ 8 Övriga punkter

§ 9 Veckouppdatering

§ 10 Nästa möte:

§ 11 Mötets avslutande

Ordförande Annie Petersson, avslutar mötet kl. 21:22

____________________ ____________________ ____________________

Annie Petersson Johanna Larsson Leo Westman

Ordförande Sekreterare Justeringsperson


